



Bestyrelsesmøde 2025-2

Afholdt: D. 26. februar 2025 kl. 19.00-22.00

Lokale: Foreningslokalerne

Referent: Victor Lundhede Christensen

Deltagere: Christian Niclas, Anne Johansen, Victor Lundhede Christensen, Kristian Østergaard, Emil Sand-Jensen, Lea Thing

Afbud: Mia Molberg Fack

1. Intro til bestyrelsesarbejde

Dette er det første møde for den nye bestyrelse, og der blev kort snakket om hvordan bestyrelsesarbejdet foregår.

2. Billede af den nye bestyrelse

Punktet er rykket til næste møde, så hele bestyrelsen er til stede.

3. Økonomi

Kontostande

Kassereren er ikke til stede, så vi tager ikke kontostandene.

Indkøbsforslag

- Ventilationssystem

4. Første Søndag

Arrangørmøde

Punkt strøget fra det åbne referat

Krigslive

Der er Første Søndag under Krigslive, så der skal ligges en plan for hvordan det skal afholdes.

5. Figurspil

Intet nyt

6. Bordrollespil

Status

Det går godt. Der er to fulde hold hver mandag og tirsdag der spiller fast.

7. Lokalerne

Sæbe og toiletpapir

Der skal købes sæbe og toiletpapir, da der mangler.

Parkering

Vi skal kontakte kommunen og bede dem om at montere et skilt ved lokalerne om, at kun deltagere til foreningsaktiviteter må parkere her. Der er kommet et fitnesscenter overfor, så parkeringspladsen er ofte fyldt. Kristian starter med at høre den lokaleansvarlige og om han vil kontakte kommunen om dette.



Værkstedsnøgleboks

Der er nu styr på hvordan vi får oprettet nyt pinkoder til nøgleboksen i kælderen. Vi vil igen kunne give medlemmer adgang.

Aktivitetsstøtte

Der skal indsendes ansøgning til aktivitetsstøtten ved Aarhus Kommune. Hvad er status?

Både ansøgningen til kommunen og til Bifrost/DUF er klar. Mia, Kristian, og Victor har været godt i gang med at gennemgå alle lokalesedlerne fra 2024, og har fået klargjort alle de nødvendige dokumenter. Bestyrelsen har underskrevet dokumenterne så det er klar til afsendelse.

Derudover har Victor samlet medlemstal og aktivitetsdata i to ark, som på et senere tidspunkt vil blive brugt til at se på statistikker i foreningen. Dette kiggede vi ikke på til dette møde.

8. Opdater nøgleliste

Nøglelisten skal gennemgås og opdateres.

Det er nu ajourført.

Kan vi få lavet nye nøgler? Nej, det er systemnøgler.

Ifølge nøglelisten, ved vi ikke hvem der har haft nøgle 2 og 3. Vi skriver et opslag og hører om nogen har dem liggende.

9. Ideer til året fremad

I anledning af dette er den nye bestyrelses første møde, så er der et ønske om, at bestyrelsen skal tale lidt visioner og ønsker for det kommende år.

Hvad kunne folk tænke sig at vi kigger på i løbet af i år? Følgende punkter blev nævnt:

- Besøg på uddannelsessteder, ungdomsuddannelser, AU studiemesse for at tiltrække nye deltager
- Tage til Forum
- Fortsætte med at lave lobbyistarbejde ved kommunen for bedre lokaler og forhold
- Få lavet generel PR-materiale
- Få mere engagerede medlemmer
- Gøre GF mere hype
- Kigge på foreningens IT-løsninger
- Afskaf vores Google udgifter
- Arranger frivilligtur



- Lav et frivilligkartotek
- Arrangere Kamp og kage
- Kigge på at søge Erasmus+ puljen
- Lave mere tværforeningsarbejde

10. Opdatering om kommunen og lokaler

Anne, Emil, Østergaard og Victor har været til møde ved kommunen sammen med Bifrost Aarhus, og vi har aftalt med den ansatte fra kommunen, at hun kommer forbi lokalerne d. 19. marts. Anne vil også prøve at få hende med ud til FS til april eller maj.

11. Generelle leje og lånevilkår

Victor har lavet et udkast til udlejningsregler i foreningen som skal gøres synligt på foreningens hjemmeside. Dette blev ønsket flere gange sidste år og udkastet tager udgangspunkt i de regler som bestyrelsen de sidste mange år har arbejdet ud fra. For at gøre dem mere gennemsigtige, vil vi gerne have de står tilgængeligt for alle.

Bestyrelsen har følgende ændringsønsker til teksten:

- Gør det tydeligt, at alle lejeansøgninger skal godkendes på bestyrelsesmøde.
- Tilføj en formular som man skal anvende til at indsende lejeønsker. På den måde får vi alle de nødvendige informationer til at kunne træffe en beslutning
- Tilføj at man ikke må ryge i fx vores telte

Derudover er teksten godkendt.

12. "Bliv frivillig" sektion på vores hjemmeside

Victor har skrevet udkast til nogle sektioner på foreningens hjemmeside omkring det at være frivillig i foreningen. Bestyrelsen opfordres til at gennemlæse dem og komme med kommentarer.

13. Mails

Leje af telte - 1

Vi har modtaget en mail fra en nyopstartet forening som gerne vil leje 8 stk. telte. Før vi kan tage en beslutning, skal vi høre hvad de vil bruge teltene til.

Leje af telt til tv-optagelse

Vi har modtaget en mail fra en person som vil høre om vi har en bestemt type telt. Det har vi ikke, men vi skriver de kan prøve at kontakte Rollespilsfabrikken eller Rollespilslauget da de måske har.

14. Ny boks kode

Punkt strøget fra det åbne referat



15. Næste møde

Næste møde er d. 26. marts

16. Evt.

- a.** Udlån af skjolde og potentielt samarbejde
 - i. Emil er blevet kontaktet af en forening i Herning som vil høre, om vi kan komme med nogle NPC'er til deres kampagne "Keltoras Bælte" d. 19. april. Han vil høre om nogle medlemmer kunne være interesseret i at tage af sted med sværd og skjolde.
- b.** Krigslive
 - i. Victor spørger TRoAs bestyrelse om vi evt. må reklamere med vores krigslive gruppe.
 - ii. Emil foreslår, at foreningen køber et billetbundle på 10 stk. Dette gør det nemmere for folk at betale, også kan vi tilbyde fast "normal" pris, selv efter d. 31 marts hvor priserne stiger. Dette vil vi også opfordre næste års koordinatører til at gøre.

Mødet blev hævet 21:43